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Vajna László - önkormányzati képviselő 

  

Gyüléseken való részvétel : - Tanácsülések : -soros 8  részvétel 12 gyülésből  

- rendkivuli 32 részvétel 38 gyülésből 

Gazdasági bizottsági ülések : 46 részvétel a 54 gyülésből 

A Gazdasági bizottság  ülésein aktívan reszt vettem a szakmunkában, 
véleményeztünk  számos olyan határozattervezetet, amelyek fontossággal bírnak a város 
életében: 

- helyi adók és illetékek megállapítása ; 

- határozattervezetek szakvéleményezése ; 

 - vegyes gyülések az alárendelt intézmények és az önkormányzati tulajdonban levő 
cégek képviselőivel; 

- számos megbeszélés a városban levő gazdasági egységek vezetőivel , melynek fő 
témája a helyi adók valamint  városi adminisztráció és cégek közti kapcsolatok és 
kommunikáció fejlesztése volt 

Szocialis szakbizottság ülések : 14 részvétel 21  gyülésből 

A szakbizottsági üléseken  soron levő határozattervezeteket  szocialis  
szempontbol véleményeztük 

A Godri Ferenc Altalanos Iskola  vezetőtanacsának tagjakent , gyülésein  részt vettem, ha 
igény volt rá, a gondokat továbbítottam a döntéshozó, valamint a végrehajtó szervek fele. 

Az önkormányzat által alakitott  SEPSI-Utépitő KFT igazgatótanácsában 
képviselem a tanácsoskollégámmal együtt a város érdekeit. Elfogadtunk számos 
induláshoz  fontos döntéset , ezen cég megalakulásakor melynek pozitiv hatásai már most 
jól látszanak. 

Mosonmagyarovar  polgármesterének meghívására, Sepsiszentgyörgi küldöttség 
tagjaként reszt vettem a két város között kialakított testvérvárosi kapcsolatokat ápoló 
munkalátogatáson. 



Tanácsüléseken valamint szakbizottsági üléseken felszólaltam, ha szükségesnek és 
hasznosnak láttam ezt. Véleményeim, döntéseim alapját a lakosság érdekeinek a 
képviselete képezte. 

A továbbiakban is legjobb tudásom szerint fogom támogatni azokat a 
kezdeményezéseket, amelyek városunk előmenetelét és fejlődését biztosítják. 

 

Vajna László 
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